









Application Form 報名表

申請人資料 Particulars of Applicant

	悲身份證及已年滿18歲 KID card and aged 18 years or above			
*中文姓名: Chinese Name		*英文姓名: English Name		
		English Nume	As shown on	HKID card
出生日期: Date of Birth	DD/MM/YYYY	性別: Gender	□男 _{Male}	□女 Female
*聯絡電話: Contact Tel No. —		WhatsApp/We	Chat :	同左 Same as the left
*電 郵: Email —				
(* 必須填寫) *must fill in	ı			
選擇課程	Course(s) Enroll		調	限程編號 Course Code
	內設計建築繪圖專業証書 erior Design and Architecture Profession	al Certificate		
	J p Vray 室内設計效果圖專業 y for Interior Design and Architecture Pr			
	ay室内設計建築效果圖及動語 ndering and Animation for Interior Desig		Certificate	
1 1	會圖工程規劃實務証書 I Practical Engineering for Interior Desig	n and Architecture Professional (Certificate	
	建築工程繪圖專業証書 hitecture and Engineering Professional (Certificate		
	電工程及屋宇裝備高級証書 :hanical Electrical and Plumbing (MEP) A	dvanced Certificate		
	AD Civil 3D 土木工程及建築 il 3D for Civil Engineering and Construct			
獲悉課程	途徑 Source of knd	owing this cou	rse	
□業界/同行拍 Referred by same		□學校推薦 Pany Referred by s	·	舊生/朋友推薦 Referred by graduates/friends
□Google搜專 Google Search Eng			網上討論區 Online forums	园 □網上廣告 Advertisments

條款及細則 Terms and Conditions

- 1. 請學員仔細閱覽課程内容資料介紹,並按個人能力及需要選擇合適的課程,學員報讀後,有關之學費及學位不可轉讓他人,亦不可轉讀其他課程。
 Please read the course contents and information before the enrollment, and choose the appropriate course(s) according to abilities and needs.

 After the enrollment, the payment and seat cannot be transferred to others nor other courses.
- 2. 如課程取消,本校職員將以電話/電郵/短訊或WhatsApp通知已報讀學員,安排轉讀合適的班別或退還已繳學費(僅限支票形式)。 If the course is withdrawn, our staff will inform the enrolled students by phone/e-mail/SMS or WhatsApp, and rearrange to appropriate class or refund(only by cheque).
- 3. 唯因課程取消而導致已報讀的學員未能出席,本校將安排退款。如因任何個人理由/公衆活動/疫情或天氣關係而導致課程延期,所有已收取之費用一概不會獲發還,亦不能轉換其他課程。 Course fee will only be refunded if the course is withdrawn. There is no refund or course change if the course postponed by any personal issues/public activities/epidemic situation or extreme weather.
- 4. 本校保留在任何情况下更改課程内容、授課地點、日期及時間的權利。We reserve the right to change the course contents, venue and/or time as necessary.
- 5. 本校保留在任何情況下及以任何原因拒絶任何入學申請的權利。We reserve the right to reject any application without giving any reason.
- 6. 每個課程可為您提供兩堂免費補堂,並受有關補堂及重溫條款約束,詳細可向職員查詢。We provide TWO make-up lessons for every course, it is subjects to the terms and conditions. For details, please contact us.
- 7. 本校保留有關課程任何事宜之最終決定權。In case of any dispute, we reserve the final decision.
- 8. 根據《個人資料 (私隱)條例》,本人同意香港室内設計建築有限公司及其子機構使用我的個人資料 (包括:姓名、電話號碼、電郵地址等),作為日後與本人通訊、活動/服務推廣及收集意見之用途。所有搜集得的資料只供香港室内設計建築有限公司及其子機構内部存案及使用,並予以保密。未經閣下同意,本校將不會以任何形式出售、租借或轉讓閣下的個人資料予任何第三者。本校將保留不時更改本文所載的條款及細則而不予以事先通知之權利。懇請閣下不時查閱本校網頁 (www.hkiai.com.hk)資訊,以確保閣下得悉最新資料及有關變動。 如閣下不希望本校使用閣下個人資料作上述用途,閣下可以電郵方式通知本校職員,

電郵地址: am@hkiai.com.hk According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, I agree that Hong Kong Interior Design Architecture Limited and its subsidiaries allow to use my personal data (including name, phone number, email address, etc.) in purposes of future communication, activities / course promotion and opinion collection. All the collected information is only used internally by Hong Kong Interior Design Architecture Limited and its subsidiaries, and will be kept confidential. Without your consent, We will not sell, rent or transfer your personal data to any third party in any form. We reserves the right to change the terms and conditions contained in this article from time to time without prior notice. We recommend you to check our school's website from time to time (www.hkiai.com.hk) to ensure that you have the latest information and related changes. If you do not want us to use your personal data for the above purposes, you can notify our staff by email, Email Address: am@hkiai.com.hk.

我已閱讀及	同意以	⊢所有	條款及細則	0
그사 드내거내를 /쏘		上 // 日		:1

I confirm that I have read, understand and agree to the above terms and conditions.

*申請人簽署 Applicant's Signature

日期 Date (DD/MM/YYY)

報名方法 Payment Methods

● 親臨本校:接受現金、支票及EPS易辦事

Visit School: By Cash/Cheque or EPS

● 郵寄支票到校:支票台頭 - 「香港室内設計建築有限公司」

Mail cheque to us: the cheque should be properly crossed and made payable to "Hong Kong Interior Design Architecture Limited".

● 經銀行轉帳(戶口名稱: HONG KONG INTERIOR DESIGN ARCHITECTURE LIMITED)
 (包括24小時櫃員機 ATM、現金及支票存款機CQM、網上銀行轉賬Online banking或直接到分行櫃位辦理)

Bank transfer (Account Name: Hong Kong Interior Design Architecture Limited)

Hangseng bank A/C : 363-682923-883 Bank of China A/C : 012-586-1-033851-7

HSBC A/C: 124-250762-838 FPS Account: 4819520

地址: 旺角 廣華街48號 廣發商業中心14樓02-04室

Address: Flat 02-04, 14/F, Wealth Comm. Ctr., 48 Kwong Wa St., Mongkok, KLN, HK

電話Tel: 3565 6724 WhatsApp/WeChat 微信: 9817 0575 (24小時查詢)

www.hkiai.com.hk 電郵 Email: info@hkiai.com.hk